
Møteprotokoll

Utval: Karmøy ungdomsråd
Møtestad: Kommunestyresalen
Dato: 12.10.2020
Tid: Kl. 12:30

Følgande medlemmer møtte
Amalie Rognaldson
Håvar Benestvedt
Idunn Tho
Karoline Haugeberg
Radowslaw Robert Zilenski
Ingrid Risdal

Forfall

Hedda Aarhus
Representant fra Skudeneshavn
ugndomsskole Representant fra
Åkrehamn vgs

Møtenotater:
Innkalling godkjent. Saksliste deretter godkjent.

Avtalt i møtet at møtesekretær Lene Yvonne Kvilhaug gir rådet en opplæring i å kreve
møtegodtgjørelse via Visma.

Møteslutt: 13:57.
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025/20 Reglement for saksbehandling i folkevalgte organer - 
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026/20 Navn ny idrettshall på Vormedal  

027/20 Etablering av frivillighetspris i Karmøy kommune  

028/20 Samlesak for referatsaker  

029/20 Samlesak for spørsmål  
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023/20 Godkjenning av protokoll - ungdomsrådet 16.09.2020 
 

Forslag til vedtak: 
Ungdomsrådet godkjenner protokoll fra møtet 16.09.2020.  
 
 

12.10.2020 Karmøy ungdomsråd 
 
Behandling 
Innstilling enstemmig vedtatt.  
 
KUR - 023/20 Vedtak: 
Ungdomsrådet godkjenner protokoll fra møtet 16.09.2020.  
 
 
 
 

024/20 Overordnet delegeringsreglement for perioden 2020-2024 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
1. Kommunestyret vedtar vedlagte forslag til overordnet delegeringsreglement for Karmøy 

kommune. Det overordnede delegeringsreglementet gjelder fra vedtaksdato. 
  

2. Rådmannen gis myndighet til å endre dette digitale reglementet i den grad slike endringer ikke 
medfører vesentlig realitetsendringer som vil være å regne som prinsipielle eller på annen måte i 
strid med kommunestyrets intensjon.  

 
 
 

12.10.2020 Karmøy ungdomsråd 
 
Behandling 
Rådgiver og koordinator for ungdomsrådet Kristin Benestvedt orienterte kort om hva et 
delegeringsreglement er.  
 
Innstilling enstemmig vedtatt.  
 
KUR - 024/20 Vedtak: 

 
1. Kommunestyret vedtar vedlagte forslag til overordnet delegeringsreglement for Karmøy 

kommune. Det overordnede delegeringsreglementet gjelder fra vedtaksdato. 
  

2. Rådmannen gis myndighet til å endre dette digitale reglementet i den grad slike endringer ikke 
medfører vesentlig realitetsendringer som vil være å regne som prinsipielle eller på annen måte i 
strid med kommunestyrets intensjon.  

 
 
 
 
 

025/20 Reglement for saksbehandling i folkevalgte organer - kommunestyreperioden 
2019-2023 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
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Kommunestyret vedtar reglement for saksbehandling i folkevalgte organer – kommunestyreperioden 
2019-2023. 
 
 

12.10.2020 Karmøy ungdomsråd 
 
Behandling 
Rådgiver og koordinator for ungdomsrådet Kristin Benestvedt orienterte om de foreslåtte endringene 
for ungdomsrådets sammensetning og funksjonstid.  
 
Innstilling enstemmig vedtatt.  
 
KUR - 025/20 Vedtak: 
Kommunestyret vedtar reglement for saksbehandling i folkevalgte organer – kommunestyreperioden 
2019-2023. 
 
 
 
 

026/20 Navn ny idrettshall på Vormedal 
 

Kommunalsjefens forslag til vedtak: 
 
Ny idrettshall på Vormedal skal hete Vormedal idrettshall. 
 
 

12.10.2020 Karmøy ungdomsråd 
 
Behandling 
Innstilling enstemmig vedtatt.  
 
KUR - 026/20 Vedtak: 
Ny idrettshall på Vormedal skal hete Vormedal idrettshall. 
 
 
 
 

027/20 Etablering av frivillighetspris i Karmøy kommune 
 

Kommunalsjefens forslag til vedtak: 
 
Karmøy kommune innfører frivillighetspris fra 2021. 
Vedlagte retningslinjer vedtas. 
 
 

12.10.2020 Karmøy ungdomsråd 
 
Behandling 
Innstilling enstemmig vedtatt. 
 
KUR - 027/20 Vedtak: 
Karmøy kommune innfører frivillighetspris fra 2021. 
Vedlagte retningslinjer vedtas. 
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028/20 Samlesak for referatsaker 
 
 
 

12.10.2020 Karmøy ungdomsråd 
 
Behandling 
Referatlisten enstemmig tatt til etterretning.  
 
KUR - 028/20 Vedtak: 
Referatlisten enstemmig tatt til etterretning.  
 
 
 

029/20 Samlesak for spørsmål 
 
 
 

12.10.2020 Karmøy ungdomsråd 
 
Behandling 
1. Roganldsen etterspurte svar på henvendelsen ungdomsrådet sendte til fylkeskommunen og 
kommunen vedrørende busstilbud.  
Rådgiver og koordintor for ungdomsrådet Kristin Benestvedt orienterte om at brevet er sendt og at 
også avisen har fått brevet. Vi har imidlertid ikke fått noe tilbakemelding.  
 
2. Kristin Benestvedt viste den siste filmen som Absurd Film har laget for ungdomsrådet.  
 
3.  Kristin Benestvedt orienterte om den digitale ungdomskonferansen. Det skal avholdes et møte med 
både Helsesista og Jimmy Westerheim hvor tematikken for ungdomskonferansen diskuteres næremre.  
Ungdomsrådet ble bedt om å komme med innspill. Ungdomsrådet gav tilbakemelding om at de syntes 
at det burde åpnes opp for spørsmål mellom hver foredragsholder. Videre ble det vist til at det bør 
settes fokus på at det ikke er farlig å gå til psykolog og at det i større grad skal likestilles med andre 
helsetilbud som f. eks å gå til lege eller fysioterapaut. Ungdomsrådet viste til at stress, ensomhet, 
utenforskap og selvmord  kan være temaer som belyses under konferansen.   
 
4. Kontroll- og kvalitetsutvalget har bedt om en orientering om ungdomsrådets virksomhet den 21.10 
og det er derfor ønskelig å ha med noen fra ungdomsrådet.   
 
Leder Radowslaw Robert Zilenski og Idunn Tho blir med for å snakke om rådet. Amalie Rognaldsen 
har deltar om hun får mulighet.  
 
 
 
 
 
 
 
 


